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Aangaande agendapunt: 02.03.02 RV Schoolpleinenfonds 

 

 
Vanuit de fractie CDA de volgende technische vragen: 

 

 

 Vraag  Antwoord  

1 

 

 

In het IHP staan de Kelderswerf in Obdam en de Geert 

Holle in Berkhout op de lijst voor renovatie. Wordt bij de 

renovatie gekeken naar de inrichting van het 

schoolplein? En worden deze kosten dan betaald vanuit 

het schoolpleinen fonds of vanuit het renovatie budget? 

 

In de onderwijshuisvesting is het budget voor het bestraten van het schoolplein onderdeel 

van de normering/de prijs per m2. Oftewel het investeringsbudget zoals dat in het IHP is 

opgenomen. Dat houdt in dat hiervoor de normen gehanteerd worden zoals deze in de 

verordening staan. (3m2 per leerling met een maximum van 600 m2 speelterrein). Dit 

betreft dus alleen de bestrating.  

 

De renovatie van de school staat los van de inrichting van het schoolplein. Indien er wensen 

zijn om t.z.t. de schoolpleinen, groen, schaduwrijk en beweegvriendelijk te maken dan 

kunnen zij een aanvraag indienen.  

2 Bij de Batter in Ursem heeft in het verleden vandalisme 

plaatsgevonden (dit gaat om een gesloten schoolplein, 

dus vandalisme komt in principe voor rekening van de 

school). Wordt in de keuze van de materialen en 

beplanting rekening gehouden met een risico op 

vandalisme (zgn hufterproof)? 

 

Bij de keuze van materiaal en beplanting wordt rekening gehouden met een risico op 

vandalisme. We gebruiken toestellen en beplanting die ook geschikt zijn voor speeltuinen 

in de openbare ruimte. Deze is in de basis hufterproof.  

 

3 Bij de Grosthuizerschool is een Doe team betrokken. Hoe 

verloopt nu de samenwerking met dit Doe team verder, 

worden zij meegenomen in de plannen, uitvoering?  

 

Het doe-team Grosthuizen wordt betrokken bij de uitwerking van de wensen met 

betrekking tot het schoolplein. Daarnaast worden zij betrokken bij het vervolg en 

mogelijke uitvoering net als elk ander doe-team.  

 



 

 
Vanuit de fractie PvdA/GL de volgende technische vragen: 

 

 

4 Wat er in dit stuk staat klopt, we hebben dit niet 

opgenomen in de begroting. Waarom wederom nieuw 

beleid met structurele lasten los van de voorjaarsnota? 

Waarom wordt dit niet gepresenteerd als onderdeel van 

de voorjaarsnota? 

Verder wel heel sympathiek en gewenst. 

 

Via een separaat raadsvoorstel worden er kaders voorgesteld voor het schoolpleinenfonds.  

Omdat er een raadsbesluit wordt gevraagd is ervoor gekozen om direct bij dit raadsvoorstel 

de financiële effecten van het besluit te verwerken in de (meerjaren)Begroting.  

 

De geschatte kosten zijn afgelopen maart via een raadsmemo (Memo Investeringsopgave 

(I23.001689) met de raad gedeeld. Daarnaast is het vergroenen van schoolpleinen is 

onderdeel van het college uitvoeringsprogramma (pagina 7).  

 

De Grosthuizerschool en het doe-team in Grosthuizen willen graag op korte termijn aan de 

slag met hun schoolplein. Door dit voorstel in de raad  van juni te behandelen hopen wij op 

zeer korte termijn verder te kunnen met de besluitvorming van het college. Om vervolgens 

hopelijk nog in de zomer van 2023 over te kunnen gaan met (een deel) van de uitvoering.  

 


